

PROCLAMATION

The Education Administration Amendment Act (Teacher Certification and Professional Conduct) (S.M. 2023, c. 28)

With the advice and consent of the Executive Council of Manitoba, we name

(a) January 6, 2025, as the day on which on which the following provisions of *The Education Administration Amendment Act (Teacher Certification and Professional Conduct) (S.M. 2023, c. 28)* come into force:

- sections 1 to 4;
- clause 5(1)(a) except insofar as it enacts clause 4(1)(c.1);
- clause 5(1)(b);
- sections 6 and 7;
- section 8 except insofar as it enacts clauses 8.9(b), 8.14(2)(b) and 8.29(1)(c) and subsection 8.38(3);
- sections 9 to 14; and

(b) September 2, 2025, as the day on which the following provisions of that Act come into force:

- clause 5(1)(a) insofar as it enacts clause 4(1)(c.1);
- subsection 5(2);
- section 8 insofar as it enacts clauses 8.9(b), 8.14(2)(b) and 8.29(1)(c).

HER HONOUR ANITA R. NEVILLE
Lieutenant Governor of the Province of Manitoba
Winnipeg, Manitoba
December 18, 2024
Minister of Justice and Attorney General
MATT WIEBE

PROCLAMATION

Loi modifiant la Loi sur l'administration scolaire (brevets d'enseignement et conduite professionnelle), c. 28 des L.M. 2023

Sur l'avis et avec le consentement du Conseil exécutif du Manitoba, nous fixons :

a) au 6 janvier 2025 la date d'entrée en vigueur des dispositions indiquées ci-dessous de la *Loi modifiant la Loi sur l'administration scolaire (brevets d'enseignement et conduite professionnelle), c. 28 des L.M. 2023* :

- les articles 1 à 4,
- l'alinéa 5(1)a), sauf dans la mesure où il édicte l'alinéa 4(1)c.1),
- l'alinéa 5(1)b),
- les articles 6 et 7,
- l'article 8, sauf dans la mesure où il édicte les alinéas 8.9b), 8.14(2)b) et 8.29(1)c) ainsi que le paragraphe 8.38(3),
- les articles 9 à 14;

b) au 2 septembre 2025 la date d'entrée en vigueur des dispositions indiquées ci-dessous de cette même loi :

- l'alinéa 5(1)a), dans la mesure où il édicte l'alinéa 4(1)c.1),
- le paragraphe 5(2),
- l'article 8, dans la mesure où il édicte les alinéas 8.9b), 8.14(2)b) et 8.29(1)c).

ANITA R. NEVILLE,
Lieutenante-gouverneure du Manitoba
Winnipeg (Manitoba)
Le 18 décembre 2024
Le ministre de la Justice et procureur général,
MATT WIEBE